
                   STYREMØTE – Referat 
 

 

Dato/tid: 19.06.2023 kl 1800 

Sted: DNB 

Tilstede: Terje Håkonsen, Mats Thomassen, Ole Håkon Stien, Hans Olav Bjelvin, Tor Lian, 

Marika Trones, Edvard Lillegård, Tore Bakkejord, Daniel Korsvik og Torbjørg Myhre 

Ikke møtt:  

Sak  Ansvar Frist 

17/23 Styret er enig om hvordan vi kommuniserer ut. Vi er en forening 
som er inkluderende og ønsker gode aktiviteter for våre 
medlemmer. 

  

18/23 Ekstraordinært årsmøte blir 10. august kl 1900, sted Meyergården 
Sak: Valg av leder til Fuglhundutvalg 
Innstilling fra valgkomite: Jørn Sture Nilsskog 
Bestilling av møtelokale 
Annonsering på FB og hjemmeside 

 
 
 
Terje 
Torbjørg 

 
 
 

19/23 Årets utstilling ble en suksess. Randi hadde gjort et godt 
forarbeid, og Edvard og Jørn m/hjelpere gjorde en strålende jobb. 

  

20/23 Klagesak fra Edvard ble gjennomgått. 
Edvard og Renate har kommet til enighet, og alle var klare på at 
Renate skal støttes, og at vi ønsker at hun med tiden ønsker å 
bidra i foreningen. 

  

21/23 Økonomi: Det har den siste tiden gått mye penger ut. Men det er 
ingen store investeringer i nær framtid. Og det ventes inn ca. 1 
mill. fra Sparebankstiftelsen. 
 

  

22/23 Forsikringer på Mangholmheia bør gjennomgås. Bl.a. om skudd 
og duer er tilstrekkelig forsikret. 

Tor  

23/23 Daniel (Fiskeutvalget) ønsker eget vippsnr. Mats  

24/23 Leirdueutvalget: Hans Olav redegjorde om utestengt skytter. 
Mistet LK kval på Ranatreffen, noe som førte til tapte inntekter, da 
10 skyttere trakk seg. Per Iversen i Norges skytterforbund har 
beklaget at dette ikke var tatt tak i tidligere. 
 
1.og 2.07. planlegges leirduesti (Ranastien) 100 sk.stevne 
 
Pekkabanen utvides til Promatic-trap. 

  

25/23 Fiskeutvalget: Laksetrappa er oppe og går, funger godt. 
 
26.-28.06. er det Fiskecamp (12-16 år) på Flostrand i samarbeid 
med NJFF Nordland. 
 
21.06. Oppsynsmøte med Ranavassdragets fellesforvaltning  

 
 
Daniel 
 
 
Daniel 

 

26/23 Fritidsmessa 13.09. v/Polarsirkelen Vgs 
Skytesimulatoren sjekkes 

 
Hans 
Olav 

 



27/23 Styret stemte nei for salg av Laliaeiendommen. 
 
Svar sendes til Daniel Seljeli Angelsen og Tone Lise Røsdal  
 

 
 
Torbjørg 

 

28/23 FHU: prøvene framover – bestemt av styret 
Randi – Utstillingen 
Torbjørg – Apportprøven 
Marika - Høstprøven 

  

Møtet avsluttet: ca. kl. 2030 

 

Neste møte 10.08.23 kl. 17.30 

 

Referent Torbjørg 


